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Nasi Luis az ülésen online formában vett részt.

1. Tagosítási kérelmek tárgyalása
17 új tagosodási kérelem érkezett.
Az Elnökség döntött a tagosodni kívánó személyekről.

Határozat 2024/24.

Az Elnökség 5 igen, 0 nem szavazattal és 0 tartózkodás mellett minden ta-
gosodási kérelmet elfogadott.

2. Pénzügyek
Csengeri Kamilla beszámolt a jelenlegi pénzügyi helyzetről, és Blackrock támogatási
megkereséséről. Illetve megfogalmazta, hogy a pénzügyi helyzet feltehetőleg lehetővé
fogja tenni egy nyári program megszervezését, vagy Balaton Summer School, vagy egy
CERN-beli program.

3. Országos programok
Csengeri Kamilla felvezette a szervezendő TISK lehetséges tematikáit, amit a tiszt-
ségviselők megvitattak. Tervezett időpont február első hétvégéje, és tematikának az
űrkutatás lett kiválasztva. Ezután a tisztségviselők megvitatták a belépő díját, és meg-
állapodtak a következő összegekben: tagoknak 2000 Ft, és 3000 Ft azoknak, akik nem
mafihe tagok. Cserpák Mihály Márkó kikereste a lehetséges kollégiumi szállások költsé-
geit. Csengeri Kamilla felvetette a sok év óta nem változott tagdíj potenciális megeme-
lését, amivel a többiek egyetértésüket fejezték ki. Ezután felvázolta a TISK szervezés
anyagi vonzatát. Ezek alapján szállás költség 4000 Ft-ban lett meghatározva tagoknak,
és 5000 Ft-ban nem tagoknak.

17:50-kor Furulyás Kristóf távozott.

Ezután a tisztségviselők megvitatták a szervezendő nyári programot. Nasi Luis meg-
osztotta, hogy ő személyesen nagy érdeklődést hallott a hallgatók részéről a CERN
kirándulásra, és felvetette, hogy igényfelmérést lehetne tartani, hogy mekkora belépő-
díj mellett tudnák a hallgatók kifizetni az eseményen való részvételt. Kadlecsik Ármin
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hozzátette, hogy azt is érdemes lenne megkérdezni, hogy az egyéni vagy szervezett ki-
utazáshogy hogy viszonyulnak a hallgatók, és hogy a nem buszos kirándulás esetében
nehezebb a csoportos közlekedés a CERN látogatás során. Horváth Anikó felvetette,
hogy lehetne ott is buszt bérelni, ha ez belefér a költségvetésbe. A jövőben részlete-
sebben is diszkutálva lesz ennek az anyagi költsége, aminek Csengeri Kamilla, Horváth
Anikó, és Jánosi Dániel elkezd utánajárni. A pontos időpont is később lesz kiválasztva.

Jánosi Dániel felhozta, hogy BSS szervezést is el lehet kezdeni, például arra az esetre ha
a CERN kirándulás későbbi program lesz, amit Csengeri Kamilla is megerősített. Meg-
egyeztek tematikának a káoszelmélet és annak alkalmazásaiban. Lehetséges időpontnak
ideiglenesen a július 28.-ai hét lett kiválasztva, ami az ICPS előtti hét.

4. Médiamegjelenések
Az elnök és a médiakordinátor megbeszélték, hogy menjenek ki a posztok az új elnök-
ségről. Emellett Csengeri Kamilla felvetette, hogy lehetne közös fotózás a tagokról, és
hogy majd azzal együtt ki lehet tenni a bemutatkozásokat. Cserpák Mihály Márkó és
Deák Bendegúz elvállalta a TISK poszter készítését.

5. Egyebek
Csengeri Kamilla elmondta, hogy lesz elnökségi karácsonyi buli, és megegyeztünk, hogy
tartunk karácsonyi húzást. Deák Bendegúz kérdésére Horváth Anikó beszámolt a mág-
neskártyák intézésének jelenlegi állásáról.

Csengeri Kamilla 18:42-kor lezárta az ülést.

Budapest, 2024. november 06.

Csengeri Kamilla Horváth Anikó
Elnök Titkár
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